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	ENTRE :

Ressources Strateco inc.

Demanderesse

- et -

Procureure générale du Québec

Intimée

- et -

Grand Conseil des Cris (Eeyou Istchee), Gouvernement de la Nation Crie et Nation Crie de Mistissini

Intervenants
	
	BETWEEN:

Strateco Resources Inc.

Applicant

- and -

Attorney General of Quebec

Respondent

- and -

Grand Council of the Crees (Eeyou Istchee), Cree Nation Government and 
Cree Nation of Mistissini

Interveners

	
	
	

	JUGEMENT

La requête du Grand Conseil des Cris (Eeyou Istchee), du Gouvernement de la Nation Crie et de la Nation Crie de Mistissini pour se faire reconnaître le statut de partie est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Québec), numéro 200-09-009554-178, 2020 QCCA 18, daté du 13 janvier 2020, est rejetée avec dépens.


	
	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion by Grand Council of the Crees (Eeyou Istchee), Cree Nation Government and Cree Nation of Mistissini to be granted party status is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-09-009554-178, 2020 QCCA 18, dated January 13, 2020, is dismissed with costs.








J.C.C.
C.J.C.

